
Minnesanteckningar tränar/ledarmöte 7 april 2022 

 

Närvarande: 

Andreas Rehnström P 07 
Samir Svedin  P 07 
Sussie Aspeberg Dam 
Daniel Pettersson P 11/12 
Johan Carlsson Dam/DJ 
Ami Fagerdahl  F 09 
Daniel Erhult  p 08/09 
Emmy Lindholm Handbollsskolan 
Nell Sundahl  Handbollsskolan 
Alva Thorén  Handbollsskolan 
Niclas Andersson F 10/DJ 
Andreas S  Handbollsskolan 
Robin E.  Handbollsskolan 
Jan Thorén  Styrelsen 
Ulrica Engström Nilsson Styrelsen 
Karin Svenning Styrelsen 
Josef Bredell  Styrelsen 
Josefin Idegran Styrelsen 
 
Info från förbundet 

- Förbundet har tappat domare 
- Förbundet kommer att satsa på föreningsutveckling för de föreningar som ligger i riskzon  
- Satsning kommer för framtidens ledare (alla idrotter) 
- VM 2023, finns möjlighet för våra lag att anmäla sig som volontärer, kontakta Janne 
- USM, om man vill vara volontär, kontakta styrelsen 

 
Några datum att ha med sig: 
1 maj genomförs slutspel 
7-8 maj minibollen 
 
Det konstaterades att då arrangemanget kring finalen i regionstolvan kom ut sent, blev inte 
arrangemanget det bästa. 
 
21 maj har förbundet (region Öst) årsmöte 
 
Träningstider för 2022-2023 
Alla uppmanas att börja funder på önskemål kring träningstider inför nästa säsong. Janne 
informerade även om grundprinciperna från kommunen och klubbens principer ang. fördelning av 
träningstider. 
 
Uppstartsläger 
Ska vi vara på hemmaplan eller borta? 
Alla uppmanas att komma in med förslag till styrelsen snarast 
 
 
 



Bingolotto 
Vi har haft ett eget upplägg när det gäller bingolottoförsäljning. Bingolotto rekommenderar att man 
tar deras standardupplägg som generellt ger en något högre försäljning (vi får lämna tillbaka alla 
lotter som inte säljs). 
Det konstaterades att då påsken ligger sent, kan det vara svårt att få in både osålda lotter och pengar 
då säsongen i princip är slut. 
 
Cafeterian, schema, städning 

- Skolan städar 2 ggr/vecka 
- Det är vår uppgift att städa efter matcher (enligt schemat) 

 
Matreal 
Det konstaterades att det återigen är oordning i matrealrummet. Följande förslag lades fram: 

- Herr- och damlag tar ledarrummet för sitt matreal 
- Bollskolorna får ta lådorna i hallen 

Alla lag har ett ansvar för att det ser ok ut i matrealrummet. 
 
Enenda 
Ulrica och Madde har haft möte med Enenda och framfört kritik ang kvaliteten. Enenda meddelade 
att de tar emot returer om något är trasigt. 
Det är bara Madde och Ulrica som kan göra beställningar för klubbens räkning. Lagen kan dock göra 
beställningar åt sig själva. 
Kontraktet med Enenda går ut 2023 och styrelsen tar gärna emot synpunkter/tips på vad vi ska tänka 
på inför kommande avtal. 
 
Handbollsskolorna 
Josef som är klubbens handbollsskoleansvarig informerade om att det nu finns 8 ungdomsledare som 
leder skolorna i Trångsund, Östra och Mörtvik. Sammanlagd har vi nu 107 barn inskrivna i våra 
handbollsskolor och förutsättningarna för att antalet ska öka ytterligare är mycket goda. 
 
Tränarutbildning/HLR 
En ny förfrågan ang. utbildningsbehov kommer att gå ut till samtliga ledare/tränare inför kommande 
säsong. 
I övrigt kommer vi att genomföra en utbildning i HLR och tejpkurs i samband med säsongsstarten. 
 
Krisplan 
En krisplan har tagits fram för stöd om större händelser sker. Styrelsen har ett huvudansvar för att 
stötta berörda ledare. Planen finns på hemsidan under dokument. 
 
40-årsjubileum 
Klubben kommer att fira 40-årsjubilem den 6 juni (Skogås-dagen). Grundprogrammet som togs fram 
till 13 december ligger fortfarande och de lag/föräldrar som då utsågs att hjälpa till, ligger också kvar. 
Mer info kommer. 
 
Flyktingar Ukraina 
Klubben kommer att gå ut med inbjudan till de flyktingar som redan är handbollsspelare i första 
hand. Vi har i nuläget inte möjlighet att starta nya grupper. 
Fråga kom upp ang handbollskläder som man vill skänka. Styrelsen återkommer om det. 
 
Årsmöte, valberedningen 13 juni 
Niclas Andersson (f 10 och DJ) sitter i valberedningen och tar gärna emot förslag på personer som 
kan tänka sig att sitta i styrelsen. Årsmötet är den 13 juni. 



 
Ekonomi 
Klubben kassör, Josefin Idegran informerar att klubbens ekonomi ser bra ut. 
 
Förfrågan om kostnad till Hallsberg 
Frågan om klubben kan bekosta/sponsra del av Järnvägen Cup i Hallsberg kom upp. Cupen har 
tidigare varit en viktig del för sammanhållningen i klubben och för att får fler lag att åka kan det 
hjälpa om klubben bekostar. Styrelsen tar med sig frågan och återkommer till berörda. 
 
Kostnad för Sverigecup och riksläger 
Klubben står för kostnaden för 5 spelare 
 
Ledare inför nästa säsong 
Styrelsen kommer att komma ut med förfrågningar om status för ledare/tränare inför nästa säsong. 
 
Klistertvättsdag 
Styrelsen kommer att kalla alla klisterlag till en gemensam dag för klistertvätt i hallen senare i vår. 
 
Serieanmälan inför nästa säsong 
Samtliga ledare/tränare uppmanades att fundera på anmälan av lag till de olika serierna inför nästa 
säsong. Det kommer att bli en förändrad organisationsindelning framför allt för herrarna. 
 
Eken Cup och tältet 
Det är U13 som är ansvariga för uppsättande samt rivning av tältet vid Eken Cup i år. 
 
 
Vid pennan 
 
Karin Svenning 
sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


